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Maastricht, 22 december 2022  

 
 

Betreft: Schriftelijke vragen - Beantwoording vraag van 13 dec in Domein Algemene Zaken. 
 
 
Geacht college,  
 
Laat mij beginnen u te bedanken voor de beantwoording van mijn vraag. Echter uw beantwoording 
roept meer vragen bij ons op. Het lijkt ons dat u in de beantwoording goed overleg heeft gehad met 
het COA en wij verzoeken u dan ook om de volgende vragen te beantwoorden en ook weer nauw 
met het COA in Maastricht samen te werken. 
 
 
1. U stelt in uw beantwoording dat een persoon in afwachting van zijn of haar asiel aanvraag auto-

matisch na 6 maanden wordt ingeschreven in het BRP en dan ook een BSN-nummer toegewezen 
krijgt. Bent u het met onze stelling eens dat door de grote influx van vluchtelingen van buiten Eu-
ropa de gemiddelde asielprocedure op dit moment langer duurt dan 6 maanden? Zo nee, 
waarom niet? 

 
2. Bent u het ook met onze stellingen eens dat indien een asielzoeker eigenlijk dan zonder veel pro-

blemen kan deelnemen aan onze maatschappij. Wat eigenlijk de bedoeling is nadat hun asiel in 
Nederland is gehonoreerd. Door eigenlijk alleen maar af te wachten en dit dus veilige landers 
vooral in de kaart speelt? Zij kunnen immers met een BSN een lening aangaan bij de bank en 
staan ingeschreven in Nederland etc.? Zo nee, waarom niet? 

 
Dan nu een aantal vragen aangaande het COA in Maastricht.  

 
3. Wat zijn de regels in het COA te Maastricht aangaande het gebruik van softdrugs?  

Mogen zij daar gebruikt worden in de woongedeelten, buiten etc.? 
 
4. Heeft het COA in Maastricht hier eigenlijk regulering in? Zo Ja, welke zijn dit? 
 

 
 

 
 



 

 

5. Zijn er meldingen bij u bekend over geweldsincidenten in de omgeving van en binnen de Maas-
trichtse locaties van het COA die drugs gerelateerd zijn? 
Indien ja, word hier dan op geverbaliseerd en heeft dit dan invloed op de asielprocedure van de 
betrokkenen? 

 
Wij zien uw antwoorden graag tegemoet. 
 
 
Hoogachtend  
 
René Betsch  
PVV Maastricht 
 


